
Zápis jednání OV Radešov dne 24. 5. 2011 

Zápis č.: 5/2011 

Přítomní: M. Seidlová, J. Krtička 

Omluvena: M. Pohlová 

1. Prosíme o dokončení úpravy kolem kontejnerů na separovaný odpad. Dosud byla 
kolem nich pouze uhrabána hlína a zaseta tráva. Původní domluva byla, že také 
budou vysázeny keříky, které zkulturní okolí. Dále jsme se bavili o zasypání a osetí 
původního stání kontejnerů a o odvozu panelů, které jsou v současnosti na protější 
straně cesty. 

2. Počasí je již nějaký čas pěkné, proto by bylo možné provést nejnutnější opravu děr na 
horní cestě od návsi k Zákopanici. 

3. Na cestě kolem Vavřenových byla opravena kanálová mříž, děkujeme. Bohužel jsou 
podél této cesty uvolněné žlabovky, které jsou slabě obetonovány. Je jich tam asi 7 a 
další se uvolňují. 

4. Dochází k prodlužování dne a bylo by potřeba posunout čas na rozsvěcení a zhasínání 
veřejného osvětlení, abychom zbytečně nesvítili. Zároveň hlásíme, že nesvítí lampa 
č.1. 

5. Prosíme TS o posečení trávy na krajnicích cesty k Polici. 
Za osadní výbor zapsal: J. Krtička  

 


